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פרופ' קובי מיכאל: אנשים חוששים מצד אחד כי איראן היא מדינה רצינית שהצליחה בצורה די

גרעינית. לכיוון של מדינת סף  וגם להתקדם  ישראל  גם לבנות את טבעת האש סביב  מרשימה 

אבל הרבה מעבר לזה, השיח הציבורי והמסרים שמועברים על ידי ההנהגה הצבאית והפוליטית

צריכים אחריות.  חסר  לפעמים  ואפילו  מוגזם  די  באופן  ולדעתי  הזה,  לפחד  בסיס  נותנים  שלנו 

כפי שהיא מוגזמת  ולא  מדודה,  להיות  צריכה  הזאת  הדאגה  אבל  מודאגים מהאיראנים,  להיות 

קיימת כיום במרחב הציבורי.

ד"ר רפאל בן לוי: אנחנו צריכים לסיים את המלחמה הזאת בפעולה רחבה, שתשנה את המאזן

האסטרטגי לטובתנו נגד איראן ושלוחותיה. רק כך נוכל לצאת מחוזקים מהמלחמה הזאת. אם

לנקוט יש  זה  את  לשקם  כדי  שלנו.  ובהתרעה  בתדמית  יפגע  זה  כנו,  על  המצב  את  נשיב  רק 

פעולות נועזות ומפתיעות שיחייבו שינוי בגבול לבנון ופעולה ישירות נגד איראן. אגב, בסופו של

את לתקוף  שלנו  ההזדמנות  תהיה  זו  אזורית,  טילים  מתקפת  בתוך  עצמנו  את  נמצא  אם  דבר 

באיראן. הגרעין  מתקני 

הראיון המלא התפרסם באתר ערוץ 7, בתאריך 08.08.2024.
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